
 

RONDVRAAG 

Koeiemart 

Vorige week woensdag vond de jaarlijkse Koeiemart plaats, een hoogtepunt op de 

Woerdense evenementenkalender voor jong en oud. Ook dit jaar was dat weer een succes, 

dankzij de inzet van vele vrijwilligers én natuurlijk ook dankzij het massale bezoek van meer 

dan 40.000 Woerdenaren en dagjesmensen. Een paar zaken vielen de CDA fractie op, wij 

hebben hierover een aantal vragen, ook om ook volgend jaar de Koeiemart weer tot een 

succes te maken. 

1. Op welke manier wordt het verloop van de Koeiemart met de betrokkenen geëvalueerd? 

2. Welke zaken gingen in de ogen van het College goed en welke verdienen verbetering? 

Afgelopen zomer is er de zorg geuit vanuit de ACW over het voortbestaan van het karakter 

van de Koeiemart.  

3. Is de locatie van de koeien op het Koeiemart nog een onderwerp van discussie en wat is 

het standpunt van het College daarbij? 

4. Hoe wordt het evenwicht behouden tussen de aanwezigheid van de koeien op de markt 

en het benutten van de tent voor andere doeleinden later op de dag bewaakt door het 

College?  

De CDA fractie heeft diverse geluiden ontvangen dat er onduidelijkheid was over de 

toewijzing van de marktkramen, hierdoor zouden ook mensen teleurgesteld zijn. Daarnaast 

was er onrust over de kraamindeling op de dag zelf. 

5. Herkent het college deze signalen? Zo ja, wat was de oorzaak hiervan? 

6. Wat wordt gedaan om dit volgend jaar te voorkomen? 

Vorig jaar is in de gemeenteraad van 5 november gediscussieerd over een motie ten aanzien 

van de Koeiemart. 

7. Op welke manier is uitvoering gegeven aan het genomen raadsbesluit? 

Tot zover, 

CDA, Toos van Soest 


